

Noter till Därför är Sverigedemokraterna ett nazistiskt parti

- 1 Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 6.
- 2 Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 170.
- 3 "Fascister eller inte – vad anser forskarna?", *Forskning & Framsteg*, 2014-12-09. <https://fof.se/tidning/2015/2/artikel/fascister-eller-inte-vad-anser-forskarna>
- 4 Fischer, *The Rise of the Nazis*, s. 30.
- 5 *Nazi Ideology before 1933*, s. xi.
- 6 Völkisch movement. https://en.wikipedia.org/wiki/V%C3%B6lkisch_movement
- 7 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 185f.
- 8 "The Pan-European 'Ikea Fascism' Of Nordiska Motståndsrörelsen", Bell Tower, Netz für digitale Zivilgesellschaft, 2021-01-06. <https://www.belltower.news/nordic-resistance-the-pan-european-ikea-fascism-of-nordiska-motstandsrörelsen-109787/>
- 9 "NMR och SD: Fascism i två fodral" av Henrik Arnstad, *Tidskriften Frihet*, 2018-08-22. https://www.frihet.se/nmr-och-sd-fascism-i-tva-fodral?fbclid=IwAR0PenQe9EpudRnqIHkh_8N-xes_Vs4ZSAM2FhVCZrpitfcXQa_Fy0e89H8
- 10 *Nazi Ideology before 1933*, s. xii.
- 11 "An alle Werktätigen", ett flygblad skrivet av Dietrich Eckardt och som delades ut den 5 april 1919. Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, ss. 34ff.
- 12 "An alle Werktätigen", ett flygblad skrivet av Dietrich Eckardt och som delades ut den 5 april 1919. Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, ss. 34ff.
- 13 "Zur Programmatik der Nationalsozialistischen Linken: Das Strasser-Programm von 1925/26" av Reinhard Kühl i *Vierteljahrshefte für Zeitgeschichte*, Jahrgang 14 (1966), Heft 3, s. 331.
- 14 Sverigedemokraternas partiprogram 1996, s. 12. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_1996.pdf
- 15 Lars Emanuelsson (SD) i debatt inför 30 november 1994. <https://www.youtube.com/watch?v=DjNbpmLMY4A&t=3s>
- 16 Larsson & Ekman, *Sverigedemokraterna: Den nationella rörelsen*, s. 166.
- 17 "Wesen und Ziel der nationalsozialistischen Idee" av Gregor Strasser, tyska riksdagsprotokollet, 17 oktober 1930. Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 127.
- 18 Bracher, *The German Dictatorship: The Origins, Structure and Effects of National Socialism*, s. 132.
- 19 The Canadian Centre for German and European Studies. <https://web.archive.org/web/20140414080110/http://ccges.apps01.yorku.ca/wp/staff-and-affiliates/michael-kater/>
- 20 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 186ff.
- 21 Ofstad, *Vårt förakt för svaghet: nazismens normer och värderingar – och våra egna*, s. 194.
- 22 Mudde, *Populist Radical Right Parties in Europe*, s. 23; Rydgren, *Från skattemissnöje till etnisk nationalism: högerpopulism och parlamentarisk högerextremism i Sverige*, ss. 11ff.
- 23 Troberg, "Rasistisk retorik: En studie av Sverigedemokraternas partiprogram 1989 och 2011", s. 28.
- 24 "Fascister eller inte – vad anser forskarna?", *Forskning & Framsteg*, 2014-12-09. <https://fof.se/tidning/2015/2/artikel/fascister-eller-inte-vad-anser-forskarna>
- 25 Sennerteg, "Allt jag känner är att mina fötter gör ont": *Förhören med Rudolf Höss*, s. 39.
- 26 Nazisternas partiprogram. <http://www.bergstrombooks.elknet.pl/program.htm>
- 27 "Skrämmande likheter mellan SD:s partiprogram och Mein Kampf" av Mikael Nisson, *Dagens Arena*, 2016-09-01. <https://www.dagensarena.se/innehall/skrammande-likheter-mellan-sds-partiprogram-och-mein-kampf/>
- 28 Se Bergström, *Vägen till andra världskriget*, ss. 17ff & 61ff.
- 29 Nationalencyklopedin, sökord Nazism.
- 30 Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 69.
- 31 Se https://en.wikipedia.org/wiki/Prussia#/media/File:Weimar_Republic_states_map.svg.
- 32 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 45.
- 33 Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, ss. 95ff.
- 34 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, ss. 117f.
- 35 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 48.
- 36 Cit. i Noakes & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 61.
- 37 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, s. 155.
- 38 Nationalencyklopedin, sökord Nazism.
- 39 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, s. 156.
- 40 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 49.
- 41 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, s. 152.
- 42 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, s. 156.

- 43 Noakes & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 91.
- 44 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, s. 165.
- 45 Noakes & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 90.
- 46 Noakes & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 90.
- 47 Noakes & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 91.
- 48 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, s. 192.
- 49 "Wesen und Ziel der nationalsozialistischen Idee" av Gregor Strasser, tyska riksdagsprotokollet, 17 oktober 1930. Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 127.
- 50 Fischer, *The Rise of the Nazis*. Manchester, s. 43.
- 51 <https://sfi.usc.edu/video/manfred-steinfeld-why-germans-voted-hitler>
- 52 Fischer, *The Rise of the Nazis*, s. 55.
- 53 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, s. 153.
- 54 Noakes & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 103.
- 55 Petterssons blogg, 25 juni 2021. <http://731135.com/index16.html>
- 56 Orlow, *The History of the Nazi Party, Volume I, 1919-33*, ss. 279f.
- 57 Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 7.
- 58 *Ung front*, nr 1/93. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/ung_front/Ung_Front_nr_1.pdf
- 59 Goodrick-Clarke, *Black Sun: Aryan Cults, Esoteric Nazism, and the Politics of Identity*, s. 49.
- 60 *Ung front*, nr 1/1993. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/ung_front/Ung_Front_nr_1.pdf
- 61 *Ung front*, nr 2/1993. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/ung_front/Ung_Front_nr_2.pdf
- 62 Sverigedemokraternas lokala program för Höör 1994. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_hoor_1994.pdf
- 63 *SD-Bulletinen*, mars 1996. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/sd-bulletinen/SD-Bulletinen_1996_03.pdf
- 64 "Sverigedemokraternas godsvagnsagenda" av Alex Bengtsson, *Magasinet Paragraf*, 2021-11-27. <https://www.magasinetparagraf.se/nyheter/kronikor/204922-sverigedemokraternas-godsvagnsagenda/?fbclid=IwAR0rUwWUHR-3cO0I5BJ2bRvn2Mp2I-pgxzi19wh4kC7hMN0QNRv8BInt9P8>
- 65 Jimmie Åkesson sjunger hatlåt om Olof Palme. <https://www.youtube.com/watch?v=msAEPTUIN88>
- 66 *Kaliber*, 29 mars 2009: "Det dubbla ansiktet" – Sverigedemokraterna granskas. <https://sverigesradio.se/grupp/7864>
- 67 Slätt (red.), *Sverigedemokraterna från insidan*, s. 26.
- 68 Oja, *Sverigedemokraternas budskap 2005-2010: en retorisk studie av ett annorlunda parti*. Örebro: Örebro universitet, doktorsavhandling 2015, s. 245. http://oru.diva-portal.org/smash/record.jsf?aq=%5B%5B%5D%5D&aq2=%5B%5B%5D%5D&sf=all&aqe=%5B%5D&af=%5B%5D&searchType=LIST_COMING&sortOrder=author_sort_asc&onlyFullText=false&noOfRows=50&language=sv&pid=diva2%3A842373&dswid=1298
- 69 "The Sweden Democrats and the ethno-nationalist rhetoric of decay and betrayal" av Gabriella Elgenius & Jens Rydgren, tidskriften *Sociologisk Forskning*, årgång 54, nr 4/2017, s. 353. <https://www.diva-portal.org/smash/get/diva2:1168350/FULLTEXT01.pdf>
- 70 "Så talar SD internt om 'nolltoleransen'", *Expo*, 2013-11-19. <https://expo.se/2013/11/s%C3%A5-talar-sd-internt-om-nolltoleransen>
- 71 <https://sverigesradio.se/artikel/6267252>
- 72 <https://www.expressen.se/debatt/vill-jomshof-verkligen-ha-ungerns-hat/>
- 73 Fischer, *The Rise of the Nazis*, s. 113.
- 74 SVT Play: *Uppdrag granskning*, "De nya Socialdemokraterna?" <https://www.svtplay.se/video/33031906/uppdag-granskning/uppdag-granskning-avsnitt-28>.
- 75 Fischer, *The Rise of the Nazis*, s. 117.
- 76 Fischer, *The Rise of the Nazis*, s. 108.
- 77 Noakes & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 126.
- 78 *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 125.
- 79 Sverigedemokraterna, Partiprogram 1989, s. 3. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_1989.pdf
- 80 Sverigedemokraternas partiprogram 1994, s. 15. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_1994.pdf
- 81 Sverigedemokraternas partiprogram 1994, s. 6. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_1996.pdf
- 82 Sverigedemokraternas partiprogram 1996, s. 15. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_1996.pdf
- 83 Sverigedemokraternas principprogram 1999, s. 20. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2005.pdf
- 84 Sverigedemokraternas principprogram 2005, s. 9. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2005.pdf
- 85 "Zur Programmatik der Nationalsozialistischen Linken: Das Strasser-Programm von 1925/26" av Reinhard Kühl i *Vierteljahrshefte für Zeitgeschichte*, Jahrgang 14 (1966), Heft 3, s. 331. Sverigedemokraternas partiprogram 1996, s. 12. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_1996.pdf
- 86 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 6. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 87 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 3. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf

- 88 SD-Kuriren, nr 25/1995. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/sd-kuriren/SD-Kuriren_nr_25.pdf
- 89 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 186.
- 90 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, ss. 186ff.
- 91 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 187.
- 92 Troberg, "Rasistisk retorik: En studie av Sverigedemokraternas partiprogram 1989 och 2011", s. 25.
- 93 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 189.
- 94 Fischer, *The Rise of the Nazis*, s. 32.
- 95 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 6. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 96 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 13. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 97 "Wesen und Ziel der nationalsozialistischen Idee" av Gregor Strasser, tyska riksdagsprotokollet, 17 oktober 1930. Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 129.
- 98 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 13. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 99 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 34. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 100 Wildt, *Die Ambivalenz des Volkes: Nationalsozialismus als Gesellschaftsgechichte*, titelbladet & s. 275.
- 101 Nazisternas partiprogram. <http://www.bergstrombooks.elknet.pl/program.htm>
- 102 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 27. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 103 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 11. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 104 "German Nationalism and Jewish Assimilation: The Bismarck Period" av Gordon R. Mork, *The Leo Baeck Institute Year Book*, Volume 22, Issue 1, January 1977, s. 81.
- 105 Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, ss. 62f.
- 106 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 13. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 107 Sverigedemokraternas partiprogram 1994, ss. 4, 5, 9 & 10. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_1994.pdf
- 108 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 34. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 109 Wildt, *Die Ambivalenz des Volkes: Nationalsozialismus als Gesellschaftsgechichte*, titelbladet & s. 275.
- 110 Goebbels, *Der völkische Staatsgedanke, Untergang und Neugeburt*, 1924, cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 70.
- 111 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 15. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 112 Nationalencyklopedin, uppslagsord Rasism.
- 113 Troberg, "Rasistisk retorik: En studie av Sverigedemokraternas partiprogram 1989 och 2011", s. 9.
- 114 Fredrickson, *Rasism: En historisk översikt*, s. 127.
- 115 Fredrickson, *Rasism: En historisk översikt*, s. 130.
- 116 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 8. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 117 Troberg, "Rasistisk retorik: En studie av Sverigedemokraternas partiprogram 1989 och 2011", ss. 9 & 24.
- 118 Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 116.
- 119 Sverigedemokraternas principprogram 2011, ss. 19f. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 120 Skolverket. Läroplan, program och ämnen i gymnasieskolan. Ämne – Samhällskunskap.
<https://www.skolverket.se/undervisning/gymnasieskolan/laroplan-program-och-amnen-i-gymnasieskolan/gymnasieprogrammen/amne?url=1530314731%2Fsyllabuscw%2Fjsp%2Fsubject.htm%3FsubjectCode%3DSAM%26lang%3Dsv%26tos%3Dgy%26p%3Dp&sv.url=12.5dfee44715d35a5cdfa92a3>
- 121 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 27. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 122 *Demokraten*, nr 12/2000. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/demokraten/Demokraten_2000_12.pdf
- 123 Se Kellogg, *The Russian Roots of Nazism*, som utförligt redogör för denna process.
- 124 Rosenberg, *Die Protokolle der Weisen von Zion und die jüdische Weltpolitik*, s. 40.
- 125 *Nazi Ideology before 1933*, s. 22.
- 126 "SD daltar med sina kriminella: Var tjugonde SD-politiker har åtalats för brott", *Aftonbladet* 2021-08-31.
<https://www.aftonbladet.se/ledare/a/G30Bvq/sd-daltar-med-sina-kriminella>
- 127 "Mattias Karlsson försökte tysta ned våldtäkt av 16-årig SDU-medlem", *Aktuellt fokus*, 2017-11-22 <https://aktuelltfokus.se/mattias-karlsson-forsokte-tysta-ned-valdtakt-av-16-arig-sdu-medlem/>
- 128 "Zur Programmatik der Nationalsozialistischen Linken: Das Strasser-Programm von 1925/26" av Reinhard Kühl i *Vierteljahrshefte für Zeitgeschichte*, Jahrgang 14 (1966), Heft 3, s. 331.
- 129 "Wesen und Ziel der nationalsozialistischen Idee" av Gregor Strasser, tyska riksdagsprotokollet, 17 oktober 1930. Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 127.
- 130 Oscar Sjöstedt i "Oenighet om M-KD-SD-budgeten", *Altinget*, 2021-12-10. <https://www.altinget.se/artikel/oenighet-om-m-kd-sd-budgeten-det-finns-ingen-aatervandringsmiljard>
- 131 "Hur frivillig blir SD:s återvandring?", *Svenska Dagbladet*, 2021-11-30. <https://www.svd.se/hur-frivillig-blir-sds-atervandring>
- 132 "Splittring kring budgetpost om bistånd – SD vill locka med 400 000 kronor", *Aftonbladet*, 2021-12-18.

- 133 Anderl & Rupnow, "Die Zentralstelle für jüdische Auswanderung als Beraubungsinstitution", ur Anderl & Rupnow, *Veröffentlichungen der Österreichischen Historikerkommission: Vermögensentzug während der NS-Zeit sowie Rückstellungen und Entschädigungen seit 1945 in Österreich, Band 20/1*, s. 39.
- 134 Kulka & Jäckel (red.), *Die Juden in den geheimen NS-Stimmungsberichten 1933-1945*. Schriften des Bundesarchivs, Nr. 62, s. 110; Anderl & Rupnow, "Die Zentralstelle für jüdische Auswanderung als Beraubungsinstitution", ur Anderl & Rupnow, *Veröffentlichungen der Österreichischen Historikerkommission: Vermögensentzug während der NS-Zeit sowie Rückstellungen und Entschädigungen seit 1945 in Österreich, Band 20/1*, s. 40.
- 135 Kulka & Jäckel (red.), *Die Juden in den geheimen NS-Stimmungsberichten 1933-1945*. Schriften des Bundesarchivs, Nr. 62. Düsseldorf: Droste Verlag, 2004. , s. 59.
- 136 Kulka & Jäckel (red.), *Die Juden in den geheimen NS-Stimmungsberichten 1933-1945*. Schriften des Bundesarchivs, Nr. 62, s. 91.
- 137 Kulka & Jäckel (red.), *Die Juden in den geheimen NS-Stimmungsberichten 1933-1945*. Schriften des Bundesarchivs, Nr. 62, s. 88.
- 138 Bundesarchiv, R 58/991.
- 139 *Die Verfolgung und Ermordung der europäischen Juden durch das nationalsozialistische Deutschland 1933-1945. Band 1 Deutsches Reich 1933-1937*, s. 546.
- 140 Schreyber, *Warum wir Adolf Hitler wählten: Jungwähler von 1933/38 berichten*, s. 384.
- 141 Anderl & Rupnow, "Die Zentralstelle für jüdische Auswanderung als Beraubungsinstitution", ur Anderl & Rupnow, *Veröffentlichungen der Österreichischen Historikerkommission: Vermögensentzug während der NS-Zeit sowie Rückstellungen und Entschädigungen seit 1945 in Österreich, Band 20/1*, s. 39.
- 142 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 23. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 143 Larsson & Ekman, *Sverigedemokraterna: Den nationella rörelsen*, s. 166.
- 144 "Jag vill att de åker hem" av Richard Sörmán, *Det Goda Samhället*, 2021-06-03. <https://detgodasamhallet.com/2021/06/03/richard-sorman-jag-vill-att-de-aker-hem/>
- 145 Nationalencyklopedin, sökdord Sions vises protokoll.
- 146 Se även Bergström, *Vägen till andra världskriget*, ss. 92ff.
- 147 Rosenberg, *Die Protokolle der Weisen von Zion und die jüdische Weltpolitik*, s. 3.
- 148 Rosenberg, *Die Protokolle der Weisen von Zion und die jüdische Weltpolitik*, s. 11.
- 149 Engkvist, *Sverigedemokraterna och islamofobi – En analys av islamofobiska inslag i Sverigedemokraternas politiska uttalanden och av valfilmen från 2010*, s. 14.
- 150 "The Protocols of the Elders of Brussels" av Adi Schwartz, *Haaretz*, 2006-06-20. <https://www.haaretz.com/1.4919785>
- 151 "SD-toppar sprider myten om 'folkutbyte'", *Dagens ETC*, 2019-03-19. <https://www.etc.se/inrikes/sd-toppar-sprider-myten-om-folkutbyte>
- 152 *Demokraten*, nr 12/2000. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/demokraten/Demokraten_2000_12.pdf
- 153 "Svenska folket: utvecklingen går käpprätt åt helvete" av Dick Erixon, *Samtiden*, 2017-02-17. <https://samtiden.nu/2017/02/svenska-folket-utvecklingen-gar-kappratt-helvete/>
- 154 "SD-toppar sprider myten om 'folkutbyte'", *Dagens ETC*, 2019-03-19. <https://www.etc.se/inrikes/sd-toppar-sprider-myten-om-folkutbyte>
- 155 Sveriges Riksdag. Motion 2019/20:524 av (SD). https://www.riksdagen.se/sv/dokument-lagar/dokument/motion/folkomrostning-om-invandringspolitiken-_H702524
- 156 Se exempelvis Robsahm, *Sverigedemokraterna och nazismen*, s. 9ff.
- 157 "Bara tomma ord från SD" av Lisa Granér och Erik Nilsson, *Göteborgs-Posten*, 2017-01-23. <https://www.gp.se/debatt/bara-tomma-ord-fr%C3%A5n-sd-1.4128426>
- 158 skma.se, mars 2016.
- 159 SKMA, 2018-06-19. <https://skma.se/2018/06/bjorn-soder-pastar-att-judar-ar-inte-svenskar-mattias-karlssons-ser-kulturmarxister-och-kosmopoliter-bakom-kritiken/>
- 160 "Nu pratar SD om judar igen", *Upsala Nya Tidning*, 2015-04-12. http://www.unt.se/asikt/ledare/nu-pratar-sd-om-judar-igen-3677035.aspx?fb_action_ids=1020655538830002&fb_action_types=og.shares
- 161 Svenska kommittén mot antisemitism (SKMA) <https://skma.se/2015/04/sd-judarna-inget-problem-sa-lange-de-ar-fa/>
- 162 "Nu pratar SD om judar igen", *Upsala Nya Tidning*, 2015-04-12. http://www.unt.se/asikt/ledare/nu-pratar-sd-om-judar-igen-3677035.aspx?fb_action_ids=1020655538830002&fb_action_types=og.shares
- 163 <https://sd.se/our-politics/rituellt-slaktat-kott/>
- 164 <https://sd.se/our-politics/forbud-mot-omskarelse-av-pojkar/>
- 165 "Fakta om omskärelse – brit mila". <https://jfst.se/judendom-judar/fakta-om-omskaerelse-brit-mila/>
- 166 "Israeli 'neo-Nazi gang' arrested", *BBC News*, 2007-09-09. http://news.bbc.co.uk/2/hi/middle_east/6985808.stm
- 167 "Sverigedemokraternas första revisor Gustaf Ekström förnekar Förintelsen". <https://www.youtube.com/watch?v=ITLnGnZ-nSM>
- 168 *Extremism in Europe*, 1998, s. 187, cit. i Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 15.
- 169 *Extremism in Europe*, 1998, s. 187, cit. i Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 21.
- 170 Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 22.
- 171 Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 23.

- 172 Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 24.
- 173 *Anti-Semitism Worldwide 1997*, s. 130-131, utgiven av Tel Aviv University, cit. i Larsson & Lagerlöf, *Euro-Nat: Sverigedemokraternas internationella nätverk*, s. 24.
- 174 Euronat. <https://sv.wikipedia.org/wiki/Euronat>
- 175 Euronat. <https://sv.wikipedia.org/wiki/Euronat>
- 176 Slätt, *Sverigedemokraterna från insidan*, s. 72.
- 177 "Sverigedemokraterna får miljoner av rik rasist", *Expressen*, 2004-04-24. <https://www.expressen.se/nyheter/sverigedemokraterna-far-miljoner-av-rik-rasist/>
- 178 *Antisemitism Worldwide*, 2000/1, s. 93.
- 179 Slätt, *Sverigedemokraterna från insidan*, s. 74.
- 180 ne.se. Sökord Etnopluralism. <https://www.ne.se/uppslagsverk/encyklopedi/l%C3%A5ng/etnopluralism>
- 181 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 8. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 182 *Völkischer Beobachter*, 1935-09-15.
- 183 *SVT Nyheter*, 2014-08-26. <https://www.svt.se/nyheter/val2014/akesson-jag-ar-inte-feminist>
- 184 <https://sd.se/vad-vi-vill/jamstallldhetspolitik/>
- 185 Sverigedemokraternas principprogram 2011, ss. 8f. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 186 Det skulle bära för långt från ämnet att fördjupa sig ytterligare i denna fråga, men se exempelvis "Könsmaktsordningen, fortfarande ett problem i dagens medier? Semiotisk bild- och textanalys av livsstilsmagasinen Veckorevyns och Café 2017" av Alexandra J. Nilsson. Examensarbete 15 hp, Medie- och Kommunikationsvetenskap, Södertörns högskola | Institutionen för kultur och lärande, 2018. <https://www.diva-portal.org/smash/get/diva2:1292199/FULLTEXT01.pdf>
- 187 Lodenius, *Antifeministerna: Sverigedemokraterna och jämställdheten*, ss. 10ff. <https://arenaide.se/wp-content/uploads/sites/2/2018/08/rap-sd-antifeministerna.pdf>
- 188 Motion 2018/19:2372 https://www.riksdagen.se/sv/dokument-lagar/dokument/motion/utgiftsomrade-13-jamstallldhet-och-nyanlanda_H6022372
- 189 "Dags att stå upp för jämställdhet, Åkesson" av Hans Linde, förbundsordförande RFSU. <https://www.rfsu.se/vad-vi-gor/i-sverige/debattartiklar-om-svensk-sexualpolitik/2020/dags-att-sta-upp-for-jamstallldhet-akesson/>
- 190 "SD fortsatt svaga hos kvinnor", *Svenska Dagbladet*, 2021-12-02. <https://www.svd.se/sd-fortsatt-svaga-hos-kvinnor>
- 191 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 150.
- 192 *Riks-TV*, 2021-11-02. <https://www.youtube.com/watch?v=j7BVmp3p1lo&t=678s>
- 193 *Riks-TV*, 2021-11-02. <https://www.youtube.com/watch?v=j7BVmp3p1lo&t=678s>
- 194 *Demokraten*, 12/2000. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/demokraten/Demokraten_2000_12.pdf
- 195 "SD:s partisekreterare till attack mot homosexualitet", *Expo*, 2007-08-02. [https://expo.se/2007/08/sds-partisekreterare-till-attack-mot-homosexualitet#:~:text=%E2%80%9DVad%20%C3%A4r%20det%20som%20s%C3%A4ger,personer\)%20skall%20%E2%80%9Dnormaliseras%20%E2%80%9D%3F&text=%2D%20Bj%C3%B6rn%20S%C3%B6der%20kategoriserar%20in%20homo,mot%20barn%20C%20s%C3%A4ger%20S%C3%B6ren%20Andersson.](https://expo.se/2007/08/sds-partisekreterare-till-attack-mot-homosexualitet#:~:text=%E2%80%9DVad%20%C3%A4r%20det%20som%20s%C3%A4ger,personer)%20skall%20%E2%80%9Dnormaliseras%20%E2%80%9D%3F&text=%2D%20Bj%C3%B6rn%20S%C3%B6der%20kategoriserar%20in%20homo,mot%20barn%20C%20s%C3%A4ger%20S%C3%B6ren%20Andersson.)
- 196 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 25. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 197 "Dags att stå upp för jämställdhet, Åkesson" av Hans Linde, förbundsordförande RFSU. <https://www.rfsu.se/vad-vi-gor/i-sverige/debattartiklar-om-svensk-sexualpolitik/2020/dags-att-sta-upp-for-jamstallldhet-akesson/>
- 198 "När sonen till en SS-man som har växt upp bland exilnazister i Spanien och med vit makt-musiksånger vill stoppa Pride-flaggan" av 2019-09-18. <https://tobiashubINETTE.wordpress.com/2019/09/18/sverigedemokraterna-hbtq-extremhogern-waffen-ss-musik-lars-magnus-westrup/>
- 199 Longerich, *Holocaust: The Nazi Persecution and Murder of the Jews*, s. 477.
- 200 Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 101.
- 201 *Nazi Ideology before 1933*, s. xvii.
- 202 Wildt, *Die Ambivalenz des Volkes: Nationalsozialismus als Gesellschaftsgechichte*, ss. 307ff.
- 203 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. xiiif.
- 204 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. xvii.
- 205 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. xix.
- 206 Goldhagen, *Hitler's Willing Executioners: Ordinaru Germans and the Holocaust*, s. 280.
- 207 "The Good Old Days": *The Holocaust as Seen by Its Perpetrators and Bystanders*, s. 220.
- 208 Höss, Broad & Kremer, *KL Auschwitz Seen by the SS: Classic Holocaust Accounts, Memoirs and Reports*, s. 44.
- 209 Sennerteg, "Allt jag känner är att mina fötter gör ont": *Förhören med Rudolf Höss*, s. 79.
- 210 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. 1.
- 211 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. 5.
- 212 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. xviii.
- 213 Cit. i Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. 5.

- 214 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. 11.
- 215 Exner, Franz. *Kriminalbiologie*, s. 58.
- 216 Klee, *Das Personenlexikon zum Dritten Reich: Wer war was vor und nach 1945*, s. 410.
- 217 Klee, *Das Personenlexikon zum Dritten Reich: Wer war was vor und nach 1945*, s. 409.
- 218 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. 36.
- 219 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. 45.
- 220 Hitler, *Mein Kampf*, s. 270.
- 221 "Believing in 'Inner Truth': The Protocols of the Elders of Zion in Nazi Propaganda, 1933–1945" av Bytwerk, Randall L. i *Holocaust and Genocide Studies*, 29, no. 2 (Fall 2015).
- 222 "Jewish women's sexual behaviour and sexualized abuse during the Nazi era" av Beverley Chalmers i *The Canadian Journal of Human Sexuality*, 24(2), 2015, s. 186.
- 223 Wildt, *Die Ambivalenz des Volkes: Nationalsozialismus als Gesellschaftsgeschichte*, s. 322.
- 224 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 15. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 225 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 6. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 226 Troberg, "Rasistisk retorik: En studie av Sverigedemokraternas partiprogram 1989 och 2011", s. 26.
- 227 "Skrämmande likheter mellan SD:s partiprogram och Mein Kampf" av Mikael Nisson, *Dagens Arena*, 2016-09-01. <https://www.dagensarena.se/innehall/skrämmande-likheter-mellan-sds-partiprogram-och-mein-kampf/>
- 228 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 3. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 229 Wildt, *Die Ambivalenz des Volkes: Nationalsozialismus als Gesellschaftsgeschichte*, s. 321f.
- 230 Jimmie Åkessons Facebooksida, 28 september 2021. <https://www.facebook.com/jimmieakesson/posts/404601837704178/>
- 231 Wildt, *Die Ambivalenz des Volkes: Nationalsozialismus als Gesellschaftsgeschichte*, titelbladet & s. 292.
- 232 Lorents, Christensen & Zeeh (red). *Andra Världskriget*, del 5, s. 2581.
- 233 Lorents, Christensen & Zeeh (red). *Andra Världskriget*, del 5, s. 2581.
- 234 Lorents, Christensen & Zeeh (red). *Andra Världskriget*, del 5, s. 2583.
- 235 Berkowitz, *The Crime of My Very Existence: Nazism and the Myth of Jewish Criminality*, s. xiv.
- 236 "Mats Melin i pension med fortsatt mission: Populistiska krafter hotar självständiga domstolar", Tidskriften *Advokaten*, nr 7/2018. <https://www.advokaten.se/Tidningsnummer/2018/nr-7-2018-argang-84/populistiska-krafter-hotar-sjalvstandiga-domstolar/>
- 237 "Polis stoppade filmande journalist på SD:s torgmöte", Tidskriften *Kamera & Bild*, 2018-08-29. <https://www.kamerabild.se/nyheter/lag-upphovsratt/polis-stoppade-filmande-journalist-pa-sds-torgmote>
- 238 Ekeröth vill fängsla alla asylsökanden i 'transitcentrum' och strypa deras rätt att demonstrera". <https://web.archive.org/web/20201030202447/https://www.interasistmen.se/granskning/kent-ekeroth-asylsokande-ska-inte-fa-demonstrera-eller-vistas-fritt/>
- 239 <https://aip.nu/2018/09/07/vad-sd-egentligen-tycker-om-svenska-medier/> och <https://arkiv.kit.se/2015/12/18/28131/sdare-vill-tysta-media-och-det-ar-verkligen-inte-forsta-gangen/>
- 240 "SD-ledningen vill öka toppstyret", *Dagens Nyheter*, 2014-03-15. <https://www.dn.se/nyheter/politik/sd-ledningen-vill-oka-toppstyret/>
- 241 <https://www.svt.se/kultur/medier/nationens-fiender>
- 242 "Linus Bylund (SD): Straffa journalister som är partiska", *SVT Nyheter*, 2020-03-02. <https://www.svt.se/kultur/linus-bylund-sd-straffa-journalister-som-ar-partiska>
- 243 <https://www.svt.se/kultur/linus-bylund-sd-straffa-journalister-som-ar-partiska>
- 244 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 36. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 245 Läroplan för grundskolan samt för förskoleklassen och fritidshemmet. https://www.skolverket.se/undervisning/grundskolan/laoplan-och-kursplaner-for-grundskolan/laoplan-lgr11-for-grundskolan-samt-for-forskoleklassen-och-fritidshemmet?url=-996270488%2Fcompulsorycw%2Fjsp%2Fcurriculum.htm%3Ftos%3Dgr&sv.url=12.5dfee44715d35a5cdfa219f#anchor_1
- 246 "Politiker hotar och vill tysta lärare". *Skolledarna*, nr 2/21. <https://www.skolledarna.se/Skolledaren/gastkronika2/2021/politiker-hotar-och-vill-tysta-larare/>
- 247 "SD-politiker försökte styra lärares lektion", *Skolvärlden*, 2021-04-16. <https://skolvarlden.se/artiklar/sd-politiker-forsokte-styra-larares-lektion>
- 248 <http://kentekeroth.se/2010/12/13/stodet-for-vald-ar-utbrett-inom-islam/>
- 249 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 9. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 250 "Wesen und Ziel der nationalsozialistischen Idee" av Gregor Strasser, tyska riksdagsprotokollet, 17 oktober 1930. Cit. i *Nazi Ideology before 1933*, s. 127.
- 251 "Kampfbund für deutsche Kultur". <https://holocaustmusic.ort.org/politics-and-propaganda/third-reich/kampfbund-fur-deutsch-kultur/>
- 252 "Culture in Nazi Germany". United States Holocaust Memorial Museum, Washington, DC. <https://encyclopedia.ushmm.org/content/en/article/culture-in-the-third-reich-disseminating-the-nazi-worldview>
- 253 "Fruktbart och lärt om snippan" av Moa Matthis, *Dagens Nyheter*, Kultur, 2014-09-24. <https://www.dn.se/kultur-noje/bokrecensioner/fruktbart-och-lart-om-snippan/>

- 254 https://sv.wikipedia.org/wiki/Johan_Sevenbom#/media/Fil:Sevenbom,_Brunnsbacken.jpg
- 255 "Så blev begreppet "menskap" ett politiskt slagträ", *SVT Kultur*. 2019-09-21. <https://www.svt.se/kultur/sa-blev-begreppet-menskap-ett-politiskt-slagtra>
- 256 "Wallström borde tagit Irans utrikesminister i hand", *Expressen*, 2019-08-23. <https://www.expressen.se/nyheter/wallstrom-borde-tagit-irans-utrikesminister-i-hand/>
- 257 "Debatt: SD i Sölvesborg förbjuder "provocerande" konst". Efter fem, TV 4. <https://www.tv4play.se/program/efter-fem/debatt-sd-i-s%C3%B6lvesborg-f%C3%B6rbjuder-provocerande-konst/12498845>
- 258 "Så blev begreppet "menskap" ett politiskt slagträ", *SVT Kultur*. 2019-09-21. <https://www.svt.se/kultur/sa-blev-begreppet-menskap-ett-politiskt-slagtra>
- 259 "Sverigedemokraterna vill stoppa provocerande konst", *SVT Nyheter, Halland*. 2019-11-13. <https://www.svt.se/nyheter/lokalt/halland/sverigedemokraterna-vill-stoppa-provocerande-konst>
- 260 SR-anställda i upprop mot rasism på bolaget", *Expressen*, 2020-09-25. <https://www.expressen.se/nyheter/sr-anstallda-i-upprop-mot-rasism-pa-bolaget/>
- 261 <https://twitter.com/franssonjosef/status/1310128965168791554>
- 262 "SD-politiker anklagar SR-anställda för politisk aktivism", *Dagens Nyheter*, 2020-09-28. <https://www.dn.se/kultur/sd-politiker-anklagar-sr-anstallda-for-politisk-aktivism/>
- 263 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 19. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 264 Sverigedemokraternas principprogram 2011, s. 19. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/files/program/program_2011_tryck_2.0.pdf
- 265 "Ehns nazistiska förflutna", Expo, 2013-03-06. <https://expo.se/2013/03/ehns-nazistiska-f%C3%B6rflutna>
- 266 "Jag har aldrig sett mig som antisemit", Svenska Dagbladet, 2009-09-16. <https://www.svd.se/jag-har-aldrig-sett-mig-som-antisemit>
- 267 "Val 2010: SD-toppkandidat skrev nazihälsningar i interna mejl", Expo, 2010-09-10. <https://expo.se/arkivet/2010/09/val-2010-sd-toppkandidat-skrev-nazih%C3%A4lsningar-i-interna-mejl>
- 268 "SD-topp: Ungerns kulturpolitik en förebild", *SVT Nyheter*, 2012-08-21. <https://www.youtube.com/watch?v=EDRYjprZYmk>
- 269 "Omöjligt vara chef när kultur blir politik", *Tidningen Vision*, 2020-03-02. <https://vision.se/tidningenvision/arkiv/2020/nr2/omojligt-vara-chef-nar-kultur-blir-politik/>
- 270 "Sofia Lenninger: 'Jag var inte färdig här'", *Biblioteksbladet*, 2019-10-25. <https://www.biblioteksbladet.se/nyheter/politik/sofia-lenninger-jag-ar-trott-nu/>
- 271 Troberg, "Rasistisk retorik: En studie av Sverigedemokraternas partiprogram 1989 och 2011", s. 26.
- 272 "Culture in Nazi Germany". United States Holocaust Memorial Museum, Washington, DC. <https://encyclopedia.ushmm.org/content/en/article/culture-in-the-third-reich-disseminating-the-nazi-worldview>
- 273 "Jimmie Åkesson ljög om uppväxten i tv-intervjun", *Dagens ETC*, 2014-02-23. <https://www.etc.se/inrikes/jimmie-akesson-ljog-om-uppvaxten-i-tv-intervjun>
- 274 "Åkesson ljuger", *Aftonbladet*, 2014-02-25. <https://www.aftonbladet.se/nyheter/a/wExz55/akesson-ljuger>
- 275 "Jimmie Åkessons minnen är falska" av Gellert Tamas, *Aftonbladet*, 2014-03-04. <https://www.aftonbladet.se/kultur/a/vmxB9l/jimmie-akessons-minnen-ar-falska>
- 276 "Jimmie Åkesson ljög om uppväxten i tv-intervjun", *Dagens ETC*, 2014-02-23. <https://www.etc.se/inrikes/jimmie-akesson-ljog-om-uppvaxten-i-tv-intervjun>
- 277 "Åkesson ljuger", *Dagens ETC*, 2014-02-25. <https://www.aftonbladet.se/nyheter/a/wExz55/akesson-ljuger>
- 278 "Jimmie Åkesson ljög om uppväxten i tv-intervjun", *Dagens ETC*, 2014-02-23. <https://www.etc.se/inrikes/jimmie-akesson-ljog-om-uppvaxten-i-tv-intervjun>
- 279 "Jimmie Åkesson ljög om uppväxten i tv-intervjun", *Dagens ETC*, 2014-02-23. <https://www.etc.se/inrikes/jimmie-akesson-ljog-om-uppvaxten-i-tv-intervjun>
- 280 "Jag har försvarat Åkesson, därför känns detta olustigt" av Patrik Lundberg, *Aftonbladet*, 2014-02-20. <https://www.aftonbladet.se/nyheter/kolumnister/a/9m814w/jag-har-forsvarat-akesson-darfor-kanns-detta-olustigt>
- 281 Jimmie Åkesson vs läraren från Sölvesborg". *SVT Debatt*. <https://www.youtube.com/watch?v=CiqbGu1PJGU>
- 282 "Jimmie Åkesson anklagas för att ljuga i tv-program", *Sveriges Radio Nyheter*, 2014-02-24. <https://sverigesradio.se/artikel/5793232>
- 283 "Jimmie Åkesson anklagas för att ljuga i tv-program", *Sveriges Radio Nyheter*, 2014-02-24. <https://sverigesradio.se/artikel/5793232>
- 284 "SDU profilen: Jimmie Åkesson", *Demokraten*, november/december 1999. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/demokraten/Demokraten_1999_11-12.pdf
- 285 [https://commons.wikimedia.org/wiki/File:Gustaf_Ekstr%C3%B6m_-_Lund-1994_\(cropped\).jpg](https://commons.wikimedia.org/wiki/File:Gustaf_Ekstr%C3%B6m_-_Lund-1994_(cropped).jpg)
- 286 "Den svenska sk nationella rörelsens meste nazistveteran Gösta Bergquist har gått bort som var med och grundade både BSS och SD" <https://tobiashubINETTE.wordpress.com/category/gosta-bergquist/>
- 287 https://sv.wikipedia.org/wiki/Nysvenska_r%C3%B6relsen
- 288 "Historien SD (inte?) vill begrava", Expo, 2021-06-11. <https://expo.se/historien-sd-inte-vill-begrava>
- 289 "Sverigedemokraterna 10 år: 1988-1998". http://www.sdarkivet.com/publikationer/partihistoria/Sverigedemokraterna_10_ar.pdf
- 290 Larsson & Ekman, *Sverigedemokraterna: Den nationella rörelsen*, s. 137.

- 291 *SD-kuriren*, nr 27/1996. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/sd-kuriren/SD-Kuriren_nr_27.pdf
- 292 Tamas, *Det svenska hatet*, s. 110.
- 293 "Arbete med SD:s vitbok skrinlagt – hittar ingen statsvetare", *Svenska Dagbladet*, 2018-02-08.
- 294 *SD-bulletinen*, juni/juli 1996. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/sd-bulletinen/SD-Bulletinen_1996_06-07.pdf
- 295 "Sverigedemokraterna 10 år: 1988-1998". SD-arkivet.
http://www.sdarkivet.com/publikationer/partihistoria/Sverigedemokraterna_10_ar.pdf
- 296 *Demokraten*, juni/juli/augusti 1999. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/demokraten/Demokraten_1999_06-07-08.pdf
- 297 *SD-kuriren*, nr. 27. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/sd-kuriren/SD-Kuriren_nr_27.pdf
- 298 "Jimmies väg till toppen", *Expo*, 2011-01-14. <https://expo.se/2011/01/jimmies-v%C3%A4g-till-toppen>
- 299 "Jimmies väg till toppen", *Expo*, 2011-01-14. <https://expo.se/2011/01/jimmies-v%C3%A4g-till-toppen>
- 300 "Anders Westergren lämnar SD i protest", *Skånska Dagbladet*, 19 maj 2015. <https://www.skd.se/2015-05-19/anders-westergren-lamnar-sd-i-protest>
- 301 Historien SD (inte?) vill begrava", *Expo*, 2021-06-11. <https://expo.se/historien-sd-inte-vill-begrava>
- 302 <https://www.aftonbladet.se/ledare/a/OnW6Xq/varken-svenska-eller-demokrater>
- 303 <https://play.etc.se/player/anders-klarstrom-valkomnar-vam-i-sd-s-demonstration1>
- 304 Larsson & Ekman, *Sverigedemokraterna: Den nationella rörelsen*, s. 225.
- 305 *Demokraten*, juni/juli/augusti 1999. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/demokraten/Demokraten_1999_06-07-08.pdf
- 306 Larsson & Ekman, *Sverigedemokraterna: Den nationella rörelsen*, s. 299.
- 307 Larsson & Ekman, *Sverigedemokraterna: Den nationella rörelsen*, s. 303.
- 308 Larsson & Ekman, *Sverigedemokraterna: Den nationella rörelsen*, s. 303.
- 309 "Sverigedemokraterna 10 år: 1988-1998". SD-arkivet.
http://www.sdarkivet.com/publikationer/partihistoria/Sverigedemokraterna_10_ar.pdf
- 310 1996.06.08 Radio-SD 01:00:10 Tomas Johansson & Jimmy Windeskog. <http://www.sdarkivet.com/radio-sd.php>
- 311 https://sv.wikiquote.org/wiki/Jimmy_Windeskog
- 312 Slätt, *Sverigedemokraterna från insidan*, s. 26.
- 313 *SD-Kuriren* nr 24/1995. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/sd-kuriren/SD-Kuriren_nr_24.pdf; Lyssna på låtarna här:
<https://archive.org/details/09-pro-patria-fosterland/10+Pro+Patria+-+K%C3%A4nga+Ner.mp3>
- 314 "Den norska nazistspindeln", *NRK*, 30.01.2001. <https://www.nrk.no/nyheter/bakgrunn/760198.html>
- 315 Vit maktmusik. BRÅ-rapport 1999:10, s. 15.
https://bra.se/download/18.cba82f7130f475a2f1800021683/1371914732428/1999_10_vit_maktmusik.pdf
- 316 "Den norska nazistspindeln", *NRK*, 2001-01-30. <https://www.nrk.no/nyheter/bakgrunn/760198.html>
- 317 *SD-Kuriren*, nr 25/1995. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/sd-kuriren/SD-Kuriren_nr_25.pdf
- 318 *Ung Front*, nr 3/94. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/ung_front/Ung_Front_nr_3.pdf
- 319 http://www.sdarkivet.com/bildarkiv_1995.php
- 320 *Ung Front*, nr 4/95. SD-arkivet. http://www.sdarkivet.com/publikationer/ung_front/Ung_Front_nr_4.pdf
- 321 "Jimmie Åkesson anklagas för att ljuga i tv-program", Sveriges Radio. 24 februari 2014. <https://sverigesradio.se/artikel/5793232>
- 322 "Sverigedemokraterna 10 år: 1988-1998". SD-arkivet.
http://www.sdarkivet.com/publikationer/partihistoria/Sverigedemokraterna_10_ar.pdf
- 323 "Lars Emanuelsson (SD) i debatt inför 30 november 1994". <https://www.youtube.com/watch?v=DjNbpnLMY4A&t=3s>
- 324 "Magdalena Andersson tackar ja: Väldigt hedrad", *Västerbottens-Kuriren*, 2021-09-21. <https://www.vk.se/2021-09-29/magdalena-andersson-tackar-ja-valdigt-hedrad>
- 325 "10 saker du kanske inte visste om Magdalena Andersson". *Femina*, 23 augusti 2021-08-23. <https://www.femina.se/i-rampljuset/10-saker-du-kanske-inte-visste-om-magdalena-andersson/7796830>
- 326 <https://moderaterna.se/politiker/ulf-kristersson/>
- 327 "Valet 1982 - Ulf Adelsohn (M) frågas ut i SVT". <https://www.youtube.com/watch?v=VQhf8ylUUUU>
- 328 Sellström, Tor. *Sweden and National Liberation in Southern Africa, Vol. I*. Avhandling, Nordiska Afrikainstitutet, Uppsala, 1999, s. 507.
- 329 Elmbrant, *Politikens ABC*, s. 137.
- 330 Sveriges Riksdag. Motion 1984/85: 844. <https://data.riksdagen.se/fil/028A4446-408A-44A3-9970-F4BCFF6A9506>
- 331 "Dadgostar – radikal politiker som ska ena V", *Aftonbladet* 11 februari 2020-02-11.
- 332 https://sv.wikipedia.org/wiki/Antifascistisk_aktion_i_Sverige
- 333 *Morronpasset*, 2020-10-27. <https://sverigesradio.se/avsnitt/1606007>
- 334 Revolutionära Fronten, 27 september 2015. <https://www.facebook.com/people/Revolution%C3%A4ra-Fronten/100069184930601/>
- 335 Säkerhetspolisen. Nationellt centrum för terrorhotbedömning, Helårsbedömning 2019.
<https://www.sakerhetspolisen.se/download/18.6af3d1c916687131f1fba2/1553223698807/NCT-Helarsbedomning-2019.pdf>
- 336 <https://www.facebook.com/stockholmsantifascistiskafront/>

- 337 "Här är vänstermissen på kampanjbilden med Sjöstedt", *Aftonbladet*, 2019-04-26.
<https://www.aftonbladet.se/nyheter/samhalle/a/4qO8XE/har-ar-vanstermissen-pa-kampanjbilden-med-sjostedt>
- 338 Samordnaren mot extremism. Vänsterextremism. <https://www.samordnarenmotextremism.se/valdsbejakande-extremism/vansterextremism/>
- 339 Samordnaren mot extremism. Högerextremism. <https://www.samordnarenmotextremism.se/valdsbejakande-extremism/hogerextremism/>
- 340 Svenska Wikipedia, sökord Führer. <https://sv.wikipedia.org/wiki/F%C3%BChrer>
- 341 Noakes. & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 38.
- 342 Noakes. & Pridham, *Nazism 1919-1945. Volume 1: The Rise to Power 1919-1934, A Documentary Reader*, s. 54.
- 343 Slätt, *Sverigedemokraterna från insidan*, s. 57.
- 344 "Partiledaren ingen vill ha", *Expo*, 2004-05-05. <https://expo.se/arkivet/2004/05/partiledaren-ingen-vill-ha>
- 345 Slätt, *Sverigedemokraterna från insidan*, s. 57.
- 346 Robsahm, *Sverigedemokraterna och nazismen*, s. 68.
- 347 Robsahm, *Sverigedemokraterna och nazismen*, s. 68.
- 348 "600 dagar i riksdagen - Så styr de SD i dag", *Nyheter24*, 2012-05-23. <https://nyheter24.se/nyheter/inrikes/694868-det-sverigedemokratiska-tradet>
- 349 "Detta är OK enligt Sverigedemokraterna", *Expressen*, 2011-01-02. <https://www.expressen.se/nyheter/detta-ar-ok-enligt-sverigedemokraterna/>
- 350 "12 sverigedemokrater utesluts ur partiet", *Sveriges Radio, Nyheter*. 2013-03-13. <https://sverigesradio.se/artikel/5477677>
- 351 Robsahm, *Sverigedemokraterna och nazismen*, s. 71.
- 352 "SDU-toppar utesluts ur SD", *Svenska Dagbladet*, 2015-04-27. <https://www.svd.se/sdu-toppar-utesluts-ur-sd>
- 353 Robsahm, *Sverigedemokraterna och nazismen*, s. 71.
- 354 Robsahm, *Sverigedemokraterna och nazismen*, s. 71.
- 355 "Så skulle Åkesson störtas" av Mathias Wåg, *Aftonbladet*, 2015-11-26. <https://www.aftonbladet.se/kultur/a/p6V8qV/sa-skulle-akesson-stortas>
- 356 "Sverigedemokraterna utesluter SDU-toppar", *Svenska Dagbladet*, 2015-09-18. <https://www.svd.se/sverigedemokraterna-utesluter-sdu-toppar>
- 357 "SD bryter med SDU: 'Partiet menar allvar'", *Svenska Dagbladet*, 2015-09-12. <https://www.svd.se/flashsd-bryter-med-sdu/om/konflikten-mellan-sd-och-sdu>
- 358 "SD och SDU vägrar debattera i "Agenda", *Aftonbladet*, 2015-09-14. <https://www.aftonbladet.se/nyheter/a/vmVyd4/sd-och-sdu-vagrar-debattera-i-agenda>
- 359 "SDU tar MUF:s gamla logga", *Dagens media*, 2015-10-02. <https://www.dagensmedia.se/medier/pr/sdu-tar-muf-s-gamla-logga-6087021>
- 360 "Så skulle Åkesson störtas" av Mathias Wåg, *Aftonbladet*, 2015-11-26. <https://www.aftonbladet.se/kultur/a/p6V8qV/sa-skulle-akesson-stortas>
- 361 Robsahm, *Sverigedemokraterna och nazismen*, ss. 73f.
- 362 "C:a 500 SD-skandaler." https://anarchisorder.wordpress.com/2016/09/06/sd-skandaler-ett-axplock/?fbclid=IwAR2BFv03KL_UdPc6lQXV_3Q9ybUB6rRg_bbeo55H0wyb779aIlpwD1njKd
- 363 "Hotad av SD". <https://web.archive.org/web/20210419193324/http://www.interasistmen.se/hotad-av-sd/2013>
- 364 "Sossarna säljer ut Sverige till sharia. Riksrätt och arkebusering är befogat." "Våld och hot i kommentarerna på Riks.se", *Expo*, 2020-12-17. <https://expo.se/2020/12/vald-och-hot-i-kommentarsfalten-pa-riksse>
- 365 "Man kan inte ha respekt för en lag där det är okej att kalla svenskar idioter", *Dagens Nyheter*, 2011-12-05. <https://www.dn.se/kultur-noje/man-kan-inte-ha-respekt-for-en-lag-dar-det-ar-okej-att-kalla-svenskar-idioter/>
- 366 "Förföljd av hatet" av Åsa Linderborg, *Aftonbladet*, 2012-12-20. <https://www.aftonbladet.se/kultur/a/gPp4x0/forfoljd-av-hatet>
- 367 "SD-topp bakom hatsajt", *Aftonbladet*, 2013-06-27. <https://www.aftonbladet.se/nyheter/a/5VR9aX/sd-topp-bakom-hatsajt>
- 368 "Rätt till yttrandefrihet utan hot", *Journalisten*, 2015-02-13. <https://www.journalisten.se/debatt/ratt-till-yttrandefrihet-utan-hot>
- 369 "Rätt till yttrandefrihet utan hot", *Journalisten*, 2015-02-13. <https://www.journalisten.se/debatt/ratt-till-yttrandefrihet-utan-hot>
- 370 "SD-kvinna: 'Ställ upp invandrarna här på filmen o sätt en kula mitt mellan ögonen'", *Kvällsposten*, 2010-09-21.
<https://www.expressen.se/kvallsposten/sd-kvinna-stall-upp-invandrarna-har-pa-filmen-o-satt-en-kula-mitt-mellan-ogone/>
- 371 "SD-politikern Gunilla Schmidt vill möta flyktingar med kulspruta", *SVT Nyheter*, 2015.-09-09.
<https://www.svt.se/nyheter/lokalt/helsingborg/sd-politiker-i-blasvader-for-flyktingkommentar>
- 372 "Flera politiker skriver anonymt på hatsajter", *Expressen*, 2013-12-10. <https://www.expressen.se/nyheter/expressen-avslojar-flera-politiker-skriver-anonymt-pa-hatsajter/>
- 373 "Mats Dagerlind döms för grovt förtal av DN-journalist", *Journalisten*, 2021-10-04. <https://www.journalisten.se/nyheter/mats-dagerlind-doms-grovt-fortal-av-dn-journalist>
- 374 "SVT-profil dödshotad", *News55*, 2020-09-20. <https://news55.se/nyheter/artiklar/svt-profil-dodshotad/>

- 375 "Hur kan ni tycka att ni har rätt att hota vårt barn?", *Arbetsbladet*, 2014-09-08. <https://www.arbetsbladet.se/2014-09-08/hur-kan-ni-tycka-att-ni-har-ratt-att-hota-vart-barn>
- 376 "Våld och hot i kommentarerna på Riks.se", *Expo*, 2020-12-17. <https://expo.se/2020/12/vald-och-hot-i-kommentarsfalten-pa-riksse>
- 377 "Våld och hot i kommentarerna på Riks.se", *Expo*, 2020-12-17. <https://expo.se/2020/12/vald-och-hot-i-kommentarsfalten-pa-riksse>
- 378 "Förtälsööverlevare näthatas av SD-medlemmar", *Aktuellt Fokus*, 2020-01-26. <https://aktuelltfokus.se/forintelseoverlevare-nathatas-av-sd-medlemmar/>
- 379 "Skjut en flykting – gör världen en tjänst", *Expo*, 2019-12-12. <https://expo.se/2019/12/skjut-en-flykting-%E2%80%93-gor-varlden-en-tjanst>
- 380 "Skjut en flykting – gör världen en tjänst", *Expo*, 2019-12-12. <https://expo.se/2019/12/skjut-en-flykting-%E2%80%93-gor-varlden-en-tjanst>
- 381 "Folkvald från SD sprider Der Stürmer-propaganda", *Nerikes Allehanda*, 2020-08-25. <https://www.na.se/2020-08-25/lars-stroman-folkvald-fran-sd-sprider-der-sturmer-propaganda>
- 382 "Rätt till yttrandefrihet utan hot", *Journalisten*, 2015-02-13. <https://www.journalisten.se/debatt/ratt-till-yttrandefrihet-utan-hot>
- 383 "SD-toppar ger hemliga tips till hatsajterna", *Expressen*, 2017-03-22. <https://www.expressen.se/nyheter/sd-toppar-ger-hemliga-tips-till-hatsajterna/>
- 384 https://www.aftonbladet.se/nyheter/a/v5388j/61-arig-man-atalas--hade-sprangmedel-och-namnlistor-pa-journalister?fbclid=IwAR2iwRSECixAvCCeQjC_jKRpru6N-vEE0xsLsMhn6StA8Ozs5ygbtezKO4c
- 385 <https://tobiashubINETTE.wordpress.com/category/sverigedemokraterna/>
- 386 Bjurwald, *Skrivbordskrigarna*, s. 159.
- 387 "Främlingsfientlighet utmärker SD:s väljare", Linköpings universitet, 2016-01-28. <https://liu.se/artikel/framlingsfientlighet-utmarker-sd-s-valjare>
- 388 "Forskare dödsotad efter SD-artikel", *SVT Nyheter*, 2014-12-05. <https://www.svt.se/nyheter/lokalt/ost/forskare-dodshotad-efter-sd-artikel>
- 389 Kater, *The Nazi Party: A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, s. 186ff.
- 390 "Anti-Semitism in Europe Before the Holocaust" av William I. Brustein & Ryan D. King, *International Political Science Review* (2004), Vol 25, No. 1, s. 45.
- 391 "Anti-Semitism in Europe Before the Holocaust" av William I. Brustein & Ryan D. King, *International Political Science Review* (2004), Vol 25, No. 1, s. 48.
- 392 Letter by Max Hausmann. Hoover Institution Archive, Stanford University, USA. Collection: 58225. Theodore Fred Abel papers. Nazi Biograms. Record No. 50000.01.0263. <https://digitalcollections.hoover.org/objects/58488/max-hausmann?ctx=f49d68b9f9c6cc2dc00fd56764ce6854534f2f31&idx=8>
- 393 Willi Barth, *ibid*, Record No. 50000.01.019.
- 394 Helene Radtke. *ibid*, Record No. 50000.01.0207.
- 395 Schreyber, *Warum wir Adolf Hitler wählten*, s. 49.
- 396 *Ibid*, s. 53.
- 397 *Ibid*, s. 57.
- 398 *Ibid*, s. 57.
- 399 *Ibid*, s. 66.
- 400 *Ibid*, s. 68.
- 401 *Ibid*, s. 82.
- 402 *Ibid*, s. 86.
- 403 För en utförlig genomgång av detta, se ex.vis Bergström, *Vägen till andra världskriget*, ss. 17ff & 61ff.
- 404 Se Ulvenlöv, Palm & Larsson, *Utan ånger: Gustaf Ekström – SS-veteranen som grundade Sverigedemokraterna*.